
    
 
Referat – Sentrumsforum 18.11.2021 
 
Tid Kl. 15.00 

Sted Rådhuset  

Faste 
deltagere 

Lillesand handelsstand: Roger Heimdal, Merethe Moen, Beate 
Tøpfer(reiseliv) og Marion Glamsland  
Lillesand Gårdeierforening: Anne-Grethe Knutsen, Christian Thomassen, 
og Ole H. Olsen.  
Næringsforeningen i Kristiansandsregionen (NiKR): Gunnar Kulia  
Lillesand kommune: Guri Ulltveit-Moe (kommunedirektør), Trude Jakobsen 
(Kommunalsjef sektor for tekniske tjenester), Merete Holtan (enhetsleder 
næring og byutvikling) og Morten Nilsen(enhetsleder teknisk drift) 

Forfall Berit Eide Johnsen 

Andre 
deltagere 

Ingen  

 
 
 

1. Gjennomgang handlingsplan kort sikt før sommeren 2022 
Vi hadde en grundig gjennomgang av dette og avklarte hva som gjennomføres før sommeren 
2022 og hvem som gjør hva.  Dette følges primært opp videre av Morten og Roger, med en sak 
der også Merete er involvert.   
 

 
Planen ligger vedlagt.  Etter hvert som arbeid starter oppdaterer den ansvarlige ved å skrive 2 i 
høyre felt som da endrer farge til gult.  Når saken er ferdig løst markeres feltet grønt og saken tas 
ut av planen.  De ansvarlige løfter kun opp til Sentrumsforum der det eventuelt blir avvik i 
forhold til det som er avtalt.   
  



    
2. Parkeringsløsning sentrum.   
Planen er nå til politisk vurdering.  Sentrumsforums næringsrepresentanter var i Formannskapet 
17. november og informerte om vårt arbeid og prioriterte saker.           
 

3. Sentrumsopprusting – reguleringsplan  
Reguleringsplan for sentrumsutvikling legges snart frem til høring.  Alle som har deltatt i 
gjestebud mv vil få en tilbakemelding på hvordan deres innspill er tatt med videre inn i planen.  

 

4. Årshjul.   
Merete fremla forslag til årshjul for møter i 2022 og forslaget fikk tilslutning i Sentrumsforum.    
 
Følgende oppfølgingssaker er på lista for fremtidige møter:  
 

 
  

5. Nedgravde søppelanlegg rundt i byen for å erstatte mange løse dunker.  
Det kom forslag om å arbeide for flere nedgravde søppelanlegg i sentrum til erstatning for mange 
løse dunker.  Sentrumsforum ønsker å følge dette videre som et viktig saksområde.  Morten tar 
kontakt med Libir som har hovedansvar for renovasjon, men kan trekke på Roger og Ole som 
ressurspersoner i arbeidet.  Saken føres opp på oppfølgingslista vedlagt.    

      

6. Handlingsplan. 
Se oversikt under pkt 4.  Det vil arbeides med ønske om å sette felles mål for når vi har ferdig 
parkeringsløsning og sentrumsutvikling/gågate i sentrum.  Trenger politisk forankring som 
kommunedirektøren søker å få til.   
 

7. Graving i sentrum  
 
Det planlegges ikke graving i sentrum før høsten 2022.   
Administrasjonen stiller med ansvarlig for planlegging graving på sentrumsforums møte vinteren 
2022.  Informasjon og utveksling synspunkter for å få til god gjennomføring på graving høsten 
2022/ våren 2023 i Storgata 



    
 

8. Julebyen 
 

Arbeid med julebyen er i rute.   
 

9. Byvekstavtalen 
 

Næringsaktørene er opptatt av at Lillesand forbereder seg godt for å få maksimal uttelling ved 
tildeling av midler i byvekstavtalen.  Næringslivet kan også bidra i workshops eller lignende hvis 
administrasjonen ønsker dette.   
 
Merete informerte om ønskene kommunene har fremmet for tildelinger innenfor 
byvekstsamarbeidet.  Sakspapiret oversendes alle i Sentrumsforum.   
 

10. Eventuelt 
 

Kommunen skal arbeide med skilting på sentral plasser i sentrum for lettere å finne frem til 
turistkontor, museum, Meta Hansen kulturhus, Verven, Tollboden, Badebåt mv.  Handelsstanden 
har fått tildelt midler for å arbeide med et profilprogam.   
 
Det er viktig at vi koordinerer og får god helhet på dette. Merete oversender vedtatt og 
gjeldende formingsveileder som bør legges til grunn for videre arbeid.    

 
     Beslutningssakene fra dette referatet er overført en handlingsplan som også ligger vedlagt.   
 

Merete Holtan overtar nå som sekretær for Sentrumsforum i 2022 og hun tar initiativ til innkalling 
neste og fremtidige møter.   

 
 
     G. Kulia 
 


